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1. Wat is de verklaring voor de sterk tegenvallende 
aanbesteding? Welke andere partijen hebben deelgenomen aan de aanbesteding en 
wat is doorslaggevend geweest voor de gunning?   Wat betalen omliggende en 
vergelijkbare gemeenten voor hun afvalinzameling (zoals Montfoort en Lopik)?  

2. In de RIB wordt een mogelijke reductie van €115.195 genoemd en gesteld dat deze 
deels is meegenomen in de Kadernota. In de Kadernota lezen we echter gesteld dat 
deze pas in de begroting worden meegenomen.  

a. Is de reductie meegenomen in de Kadernota? 
b. Hoe is het bedrag van €115.195 opgebouwd? 
c. De opname in de het meerjarenperspectief impliceert dat het college 

voorstander is de grootste reductie te behalen. Hoe waardeert en weegt het 
college de impact op de kwaliteit van de afvalinzameling indien gekozen 
wordt voor de meeste reductie?  

d. Heeft de Raad met het goedkeuren van de begroting de definitieve keuze 
voor welke opties wordt gekozen? 

3. Hoeveel meer of minder worden de verzamelcontainers restafval geledigd indien 
wordt gekozen voor een andere eenheidsprijs (per ton of per keer) 

4. Er wordt gesteld dat door de toegenomen capaciteit van de personcotainers PMD, de 
overige verzamelcontainers worden verwijderd.  

a. Hoeveel “reguliere” verzamelcontainers PMD komen hierdoor te vervallen? 
b. Hoe vol zijn de deze verzamelcontianers op dit moment bij het periodiek 

ledigen (dus nadat de persontainers zijn geplaatst)? Hoe vaak worden deze 
containers op dit moment geledigd? 

5. Wat zijn de te verwachten structurele gevolgen voor de subsidies indien het 
papierinzamelen wordt overgedragen aan een marktpartij en de betrokken 
verenigingen en stichtingen aan inkomsten zullen inleveren?  
 


